
 

 

Bestyrelsesmøde i GKF onsdag d. 9. maj 2023. Kl. 18:30-21:30. Varmestuen. 

Deltagere: Bettina, Emilie, Carina, Sara, Lone, Nanna, Liv, Susan og Nina. 

Velkommen til Liv og Susan i bestyrelsen. Præsentationsrunden. 

Valg af ordstyrer (Nanna) og referent (Nina) 

 

Dagsorden: 

Med Dima: 

Holdinddeling for næste sæson: Gennemgået inkl. holdnavne. 

Programmer: Der skal laves mange nye programmer samt ændringer (forlængelser). Trænerne er startet. 

Bestyrelsen: 

1) Dans: Perioder, ca. sep.-nov. og apr.-juni. Det er vigtigt at vi får et tilbud til de medlemmer, som 

pga. meget træning ikke har mulighed for at gå til dans andre steder. Tovholder: Carina 

 

2) Opgaveudvalg i Gentofte Kommune / Fremtidsplaner for Hal 1: Kommunen overvejer forskellige 

muligheder (ny Hal eller nyt tag). Man kan selv søge, hvis man gerne vil deltage i gruppe. 

Interesserede:  Sara, Liv og Nina. 

 

3) Forældreudvalg vil vi gøre mere ud af fra næste sæson. Tovholdere: Susan, Emilie, Lone og Nanna 

 

4) Varmestuen: Skal shines lidt op for bevilgede midler samt nogen egenbetaling. Tovholder: Susan og 

Nina  

5) Brændsikkerhed: Kender alle trænere procedurer ved brand/alarm (udgange, mødested udenfor). 

Tovholder: Sara. 

 

6) Gladsaxe ønsker is i august fra STARS og GKF. Kommunen ønsker at Stars og GKF hjælper. 

Tovholder: Sara, som sammen med trænerne ser på muligheder (vendt i bestyrelsen). 

 

7) SSK: En skøjteskole i august. I august vurderes behov fra september. 

 

8) Vores lager skal ryddes op: Lager (kostumer), spinningslokale (konkurrenceting): Lone og Susan. 

 

9) Foreninglet (FL): Indenfor bestyrelsen tager man selv fat i de bestyrelsesmedlemmer, som kan 

funktioner, man har brug for at lære. 

 

10) Oktoberkonkurrencen: Ligger godt i efteråret i forhold til andre konkurrencer. 

 

11) Jule og gallashow: Bestyrelsen ønsker at begge prioriteres. Dato for Iskrystal er kommet og ligger 

samme dag som foreløbige dato for juleshow. Tovholder: Sara (spørger om STARS kan bytte 

lør/søndag og ellers anden dag). 

 

12) Funskateansvarlige; møde i Odense for nylig (bla. om nye regler): Dima og Julia deltog. 

 



 

 

13) Nyt fra kassereren: Vi ønsker og har behov fortsat for administrativ medarbejder som nu. Kort 

introduktion til de nye i bestyrelsen vedr. klubbens økonomi. 

 

14) Uge 26: Træningsmuligheder undersøges. Sara taler med Dima. 

 

 

Dato for næste møde: Ons. d. 7. juni kl. 18:30-21:30 


